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 Питање постављено Савјету министара БиХ – „У којој је фази реализација 

кредита за Јавно предузеће Дирекција цеста Федерације БиХ од Европске инвестиционе 

банке и зашто изабрани извођачи већ нису уведени у посао?“ 

 


